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Onderwerp  :  breed onderzoek sportaccommodaties 
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Vragen van de fractie van PvdA en GroenLinks aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 4 oktober 2022). 
 
Inleiding 

Toezegging breed onderzoek sportaccommodaties 

Tijdens de raadsvergadering van 7 juli 2022 deed het college de toezegging om de raad in oktober te 

informeren over hoe de integrale afweging over sportaccommodaties opgepakt kan worden. Op 22 juli 

heeft wethouder Wolters laten weten dat oktober niet haalbaar is. De deadline schuift op naar uiterlijk 

1e kwartaal 2023, om een goede en zorgvuldige afweging te kunnen maken.  
 

Vraag 1 

Waarom is de deadline voor dit brede onderzoek midden in het zomerreces verzet met een half jaar? De 

belofte werd in juni gedaan alsof dat met gemak haalbaar was.  

 

Vraag 2 

In het raadsdebat was een onderzoekje gevraagd naar aanleiding van de brief van de vier 

tennisverenigingen in 2019 over mogelijkheden voor subsidie voor de tennis in Waterland. De vorige 

wethouder trok het breder, omdat de gegevens makkelijk te verzamelen leken. Kunt u in oktober of 

november wel een overzicht geven van de subsidie of andere steun  die de sportverenigingen op het 

Sportpark Markgouw ontvangen van de gemeente? 

 

 


